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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Προσλήψεις ιατρών για να μην ανασταλεί η λειτουργία της 
μοναδικής non covid ΜΕΘ στην Α.Μ.-Θράκη, του Σισμανόγλειου 

Νοσοκομείου Κομοτηνής» 

Η Μονάδα Εντατικής Θεραπείας (ΜΕΘ) του Σισμανόγλειου Νοσοκομείου 
Κομοτηνής, που λειτουργεί με τέσσερις κλίνες ως η μοναδική non covid ΜΕΘ 
και καλύπτει τις ανάγκες νοσηλείας όλης της περιφέρειας ΑΜ-Θράκης, 
κινδυνεύει να οδηγηθεί σε αναστολή λόγω της έλλειψης του ιατρικού, κυρίως, 
προσωπικού που είναι αναγκαίο για να συνεχίσει τη λειτουργία της.  

Από τους τέσσερις ιατρούς εντατικολόγους της ΜΕΘ του Νοσοκομείου 
Κομοτηνής οι δυο εξ΄ αυτών έχουν τεθεί εκτός ΜΕΘ, λόγω του μέτρου 
αναστολής εργασίας στους ανεμβολίαστους υγειονομικούς και ένας ακόμη 
διέκοψε την αναρρωτική άδεια του για να επιστρέψει. Ενώ η λύση που δόθηκε 
με την πρόσληψη με σύμβαση ορισμένου χρόνου γενικού χειρούργου ιατρού, 
όπως επίσης και με τη μετακίνηση ειδικού ιατρού συναφούς ειδικότητας από τη 
μονάδα covid, του οποίου η σύμβαση ολοκληρώνεται στο τέλος του χρόνου, 
είναι εντελώς προσωρινή και με ημερομηνία λήξης.  

Επιβεβαιώνεται με τον πιο κατηγορηματικό τρόπο ότι η κυβέρνηση αγνόησε 
ιδεοληπτικά την ανάγκη θωράκισης του ΕΣΥ με ιατρικό και νοσηλευτικό 
προσωπικό και βέβαια δεν υπήρξε καμιά προετοιμασία για την αντιμετώπιση 
των συνεπειών από το μετρό των αναστολών εργασίας. Ενώ η προκήρυξη από 
την 4η ΥΠΕ για θέση εντατικολόγου επιμελητή Α΄ ενέχει τον κίνδυνο να μείνει 
άγονη. 

Εν μέσω έξαρσης του κύματος της πανδημίας είναι αδικαιολόγητο, ακόμη και 
ως  ενδεχόμενο, να υπάρξει «λουκέτο» στη ΜΕΘ, έστω και προσωρινά. Μια  
τέτοια εξέλιξη θα έχει αρνητικές επιπτώσεις στην διαχείριση των έκτακτων 
περιστατικών που εξυπηρετεί η συγκεκριμένη μονάδα, ως η μοναδική non covid 
στην ΑΜ-Θ, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για την υγεία και την ασφάλεια των 
κατοίκων της περιοχής. 
 
Κατόπιν των παραπάνω ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 
Τι μέτρα θα λάβει για την πρόσληψη ιατρικού προσωπικού για να 
συνεχίσει τη λειτουργία της η μοναδική non covid ΜΕΘ του Νοσοκομείου 
Κομοτηνής;  
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